
 

 

 

Vragenkwartier 11 mei 2023 

Betreft: zekerheid Papendrechtse bouwprojecten 

Geacht college, 

Afgelopen periode kwam meermaals in het nieuws dat her en der in het land geplande 
bouwprojecten niet doorgaan omdat er te weinig kopers voor zijn. In het eerste kwartaal van dit jaar 
is het aantal stilgelegde projecten om die reden aantal alleen maar gestegen. De voornaamste reden 
is dat de prijs van een nieuwbouwwoning (door omstandigheden) simpelweg te hoog is. Zie: 
https://nos.nl/artikel/2473235-nieuwbouwprojecten-geschrapt-bedrijven-zoeken-manieren-om-
door-te-bouwen  

We stellen daarom de volgende vraag: 

1. In hoeverre speelt dit probleem bij de bouwprojecten die in Papendrecht op de planning 
staan en/of is dit in de toekomst te verwachten? 

 

Chris Grimmius 

GroenLinks Papendrecht 
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